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Maj4c na uwadze bezpieczeistwo mieszkat'rcdw miasta Wloclarvek a zarazem
uczestnik6w ruchu drogowego na ulicy LeSnej zwracam sig z proSb4 o naprawienie ubytk6w
w nawierzchni ulicy LeSnej. Liczbaubytkdw i ich glgboko6i jest tak'duza,ze stanowi realne
z zzgrotnnie dla kierowcow.
w zrvi4zku z powyZszym proszg o jak najszybsz4 interwencjg slu2b mrejskich w celu
dopro rvadzeni a nawi erzc hni ul icy' bo stanu zapewniai 4cego bezpi ecznq I azdQ.
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